
 

Protokół

z XXV posiedzenia Rady Seniorów Miasta i Gminy Serock

w dniu 12 kwietnia 2023 r.

Obrady odbyły się w Klubie Aktywności Społecznej przy ul. Kościuszki 8a w Serocku. 

Początek obrad godz. 11:30.

Obecnych 8 osób wg załączonej listy. 

Porządek obrad:

1. Powitanie gości i członków Rady.

2. Powołanie protokolanta.

3. Przyjęcie porządku XXV posiedzenia Rady.

4. Zatwierdzenie protokółu z XXIV posiedzenia Rady.

5. Informacja nt działalności między posiedzeniami Rady.

6. Przedstawienie informacji o przebiegu rozmów związanych z projektem „Biała sobota 2023”.

7. Dyskusja nt. „Białej soboty 2023” i podjęcie decyzji o terminie realizacji projektu.

8. Sprawy różne i wnioski.

9. Zamknięcie posiedzenia

1.

Powitanie gości i członków Rady

Otwarcia XV posiedzenia Rady Seniorów dokonał Przewodniczący Piotr Kowalczyk, który przywitał 
zebranych członków Rady. 

Zaproszona na posiedzenie Rady Seniorów p. Magdalena Pudzianowska pełnomocniczka Burmistrza
ds. Seniorów, nie mogła wziąć udziału w obradach ze względów zdrowotnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził ważność obrad i zdolność Rady do podejmowania uchwał. 

2.

Powołanie protokolanta 

Na protokolanta wybrano kol. Mirosławę Sujkowską.
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Przyjęcie porządku XXV posiedzenia Rady

Zaproponowany przez Przewodniczącego Rady porządek obrad, w brzmieniu jak zapisano powyżej, 
został przyjęty jednogłośnie. 

4. 

Zatwierdzenie protokółu z XXIV posiedzenia Rady 

Obecni na posiedzeniu Rady oświadczyli, że zapoznali się z protokołem z poprzedniego posiedzenia 
Rady i uwag nie zgłaszają. W związku z powyższym protokół z XIV posiedzenia Rady został przyjęty 
jednogłośnie.  

5.

 Informacja nt. działalności między posiedzeniami Rady

1. Przewodniczący Rady Seniorów Piotr Kowalczyk poinformował, że w dniu 17 lutego br. Gmina, 
realizując uchwały Rady Seniorów, złożyła wnioski do Urzędu Marszałkowskiego Województwa 
Mazowieckiego w sprawie pozyskania środków na realizację 2 projektów: 

1.  Serock dla Seniorów - „Przeciw Bierności i Wykluczeniu 

2.  Seniorzy Seniorom -„Olimpiada Zawsze Młodych”

Podkreślić należy, że pierwszy w w/w projektów został opracowany przez zespół Rady Senioróww 
składzie: Piotr Kowalczyk, Elżbieta Dygasiewicz, Stefan Woźniak i Mirosława Sujkowska.

2. Przewodniczący Rady poinformował, że opracowany przez Radę Seniorów wniosek do Urzędu 
Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego zatytułowany „Serock dla Seniorów - Przeciw 
Bierności i Wykluczeniu” w sprawie pozyskania środków finansowych na realizację tego projektu jest 
w trakcie rozpatrywania. Na początku kwietnia br. wpłynęło pismo z Urzędu Marszałkowskiego o 
usunięcie nieprawidłowości i uzupełnienie wniosku. Uwagi dotyczyły doprecyzowania niektórych 
zapisów w treści wniosku oraz błędów w wyliczeniu udziałów procentowych w kalkulacji z powodu 
niewłaściwego zinterpretowania zapisu w tabeli kalkulacyjnej. 

Wniosek został poprawiony przez zespół projektowy i przekazany ponownie w wyznaczonym terminie
do Urzędu Marszałkowskiego. 

Również drugi wniosek zatytułowany „Seniorzy Seniorom – Olimpiada Wiecznie Młodzi” złożony 
przez Gminę do Urzędu Marszałkowskiego był poprawiany.

Wnioski mają być rozpatrzone w terminie do 15 kwietnia 2023 r.

3. Kol. Piotr Kowalczyk poinformował Radę o trwających pracach nad Strategią, w których 
intensywnie uczestniczyli niektórzy członkowie Rady przydzieleni do określonych zespołów. Projekt 
Serocczanie 60+ Strategia 2023-2027 został opracowany i jest umieszczony na stronie internetowej 
Rady Seniorów. Zostanie on przesłany do wszystkich członków Rady z prośbą o zapoznanie się i 
zgłoszenie uwag. W dniu 24 kwietnia br. roku strategia zostanie zaprezentowane dla wszystkich 
zainteresowanych na konferencji a następnie zostanie poddana konsultacjom społecznym. 



6.

Przedstawienie informacji o przebiegu rozmów związanych z projektem

„Biała sobota 2023”

W okresie między posiedzeniami były prowadzone rozmowy i podejmowane wstępne działania 
dotyczące organizacji „Białej Soboty”.

Kol. Małgorzata Bońkowska poinformowała o spotkaniu z p. Dyrektor SPZOZ w Serocku w sprawie 
udziału w Białej Sobocie. Przychodnia zaoferowała obsługę pielęgniarską (pomiar ciśnienia, poziomu 
cukru itp.), prezentację dotyczącą rehabilitacji, prelekcje w zakresie dietetyki oraz ulotki o tematyce 
zdrowotnej. 

Kol. Janina Osińska poinformowała, że PZSP w Serocku dysponuje odpowiednimi fantomami i będzie
zorganizowany pokaz pierwszej pomocy. 

Dyskutowano również na temat programów zdrowotnych realizowanych przez Starostwo. W tym roku 
jest ich znacznie mniej z powodu oszczędności budżetowych.

7.

Dyskusja nt. „Białej soboty 2023” i podjęcie decyzji o terminie realizacji projektu

Z informacji przekazanych przez kol. Stefana Woźniaka i Elżbietę Dygasiewicz wynika, że wstępnie 
zaplanowane na czerwiec terminy realizacji Białej Soboty są nieaktualne ponieważ główni partnerzy 
tego projektu Centrum Kultury i Czytelnictwa w Serocku oraz Goldenmed  z powodu własnych planów
i zobowiązań nie będą mogli wziąć udziału w czerwcu w naszym projekcie. 

W związku z tym  zaszła potrzeba podjęcia decyzji o nowym terminie realizacji tego wydarzenia.

Kol. Elżbieta Dygasiewicz argumentowała, że Biała Sobota powinna być zorganizowana w maju 
ponieważ we wrześniu członkowie Rady Seniorów będą mieli dużo pracy związanej w 
przygotowaniem i organizacją konferencji „Senior to brzmi dumnie”, której tematyka będzie dotyczyła 
m.in. Strategii Serocczanie 60+ oraz działalności Rady Seniorów.

Przewodniczący Rady odpowiedział, że przygotowania do konferencji mogą rozpocząć się wcześniej 
zaraz po otrzymaniu informacji o rozpatrzeniu wniosku o przyznaniu środków finansowych na jej 
zorganizowanie.

Po dyskusji ustalono, że Biała Sobota zostanie zorganizowana 16 września 2023 r.

8.

Sprawy różne i wnioski

Przewodniczący Rady Piotr Kowalczyk zachęcił zebranych do wzięcia udziału w gminnych obchodach
poświęconych pamięci ofiar zbrodni katyńskie w dniu 13 kwietnia br. (prelekcja historyczna i złożenie 
kwiatów przed tablicą pamięci). 

Kol. Elżbieta Dygasiewicz poinformowała, że Klub Jagielloński z Krakowa opublikował ciekawy 
dokument zatytułowany „Starość po polsku”, z którym członkowie Rady powinni się zapoznać. 



Kol. Roman Falkowski poruszył sprawę niewłaściwego skoordynowania niektórych kursów autobusów
z Nowej Wsi z kursami autobusów z Serocka do Legionowa.

9.

 Zamknięcia posiedzenia

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął posiedzenie.

Protokołowała Przewodniczący Rady Seniorów 

Mirosława Sujkowska Piotr Kowalczyk


